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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikor tervezi a kormány a szociális bértáblát 
rendezni?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A szociális ágazatban dolgozó közalkalmazottak követelésére vonatkozóan 2019. január 17-én 
jelent meg egy 12 pontos anyag, melynek egyik fő pontja a szociális ágazati bérrendezésre 
megfogalmazott elvárás.

Azonos végzettséggel feleannyi fizetést kapnak a szociális szférában dolgozók, mint az 
egészségügyiek, holott a szociális intézményekben szinte ugyanúgy egészségügyi ellátási szintet 
kell biztosítani, szakápolási feladatokat is ellátnak, pl. infúziót kötnek be, pelenkát cserélnek, 
gyógyszert osztanak.

Béreket nem nagyon, főként csak az ágazati pótlékot emelték, azt is utoljára körülbelül 3 éve, míg 
az egészségügyben az utóbbi időben 4-szer volt legalább béremelés. A fizetési különbözőségek 
miatt is hatalmas az elszívó hatás az egészségügyi intézményekbe.

2019-es március havi KSH adatok alapján a teljes munkaidőben alkalmazásban állók havi bruttó 
átlagkeresete a humán egészségügyi ellátásban 340.000 Ft, míg a szociális ellátásban 170.000 Ft.

Szeretném megkérdezni Miniszter urat, hogy mikor tervezi kormány a szociális bértáblát rendezni, 
hogy ne legyen ekkora, számottevő különbség az egészségügyi bértáblához képest?

Válaszát és együttműködését előre is köszönöm.

Tisztelettel:

Ungár Péter (LMP)



Budapest, 2019. június 25. 
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